
Interventio ry 5/2024  
 

HALLITUKSEN KOKOUS  
 

Aika: 13.05.2024 klo 17:00
 

Paikka: Koas Hospa kerhotila
 

Osallistujat:  
 

Hallituksen jäsenet: Wilma Yli-Hakula, Ella Palkio, Ella Kakko, Elina Mäklin,
Vuokko Oinonen, Eemeli Kangasharju, Aino Honkapää, Teemu Sihvonen

Aktiivijäsenet:
  
Muut läsnäolijat:

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 17.09

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Ella Palkio ja Teemu Sihvonen

4. Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Siirretään kohta 7 yritysyhteistyö kohdaksi 11. Hyväksytään asialista työjärjestykseksi

kyseisin muutoksin.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan allekirjoitus

Allekirjoitetaan edellisen kokouksen pöytäkirja torstaina suunnitteluillassa.

6. ilmoitusasiat

- Lyhty ry toivoo kannanottoa sijaispätevyyskysymyksiin. Mukaan voi pyytää myös

muita toimijoita. Wilma ilmoittanut meidät mukaan.

- Pedago ry on kutsunut meidät vuosijuhliinsa. Lipun hinta 100€. Ajankohta 11.10.

o Puhuttu, että ehkä tässä taloudellisessa tilanteessa emme voi tukea

kenenkään hallituslaisen lippua. Jos joku haluaa itse maksaa, niin saa

tietenkin mennä.

- Jos halutaan Yfistölle alan kirjallisuutta, voi laittaa viestiä esim. Marjo Kuroselle

joka välittää tietoa eteenpäin laitoksen henkilökunnalle.

7. jäsenasiat



9 uutta jäsentä KideApp:ssa. Hyväksytään kaikki uudet jäsenet. Kokouksen

pöytäkirjan liitteenä lista jäsenistä.

8. Talous

- Tilillä rahaa 742, 44 €
- Katsotaan torstain tapaamisessa kulukorvauksien tekeminen.

Menot: Planeetta Internet Oy -12,28€, Holvi palvelumaksut -21,28€, Fokus ry -7,49€,

Kapsi Internet-käyttäjät ry -70, Holvi palvelumaksu -23,56€

Tulot: Fokus ry 5,00€, YKA 400€, Integritas Oy 400, Treangelo (kideapp) 71,25

9. Tapahtumat

Menneet tapahtumat:

- 20.04. sossut vaihtaa vapaalle

- 21.04 vabukyykkä

- 25.04 Jyväsmetro

- 27.04 vappusitsit Ilokivellä

- 01.05. vappupiknikillä jaettiin inkiväärishotteja, saatiin hyvää palautetta

- 02.05 VabuEiLobu hyvinvointitapahtuma

Muuta tapahtumista

- Instagramiin tuli Abakukselta tapahtumaehdotus sitseille viikolla 44. Lähdetään

mukaan.

- Excursio Turkuun tulossa syksyllä SOS ry:n kanssa. Ensiviikolla Wilma ja Aino

osallistumassa palaveriin siihen liittyen. 1–2 yötä Turussa, bussikuljetus.

Ilmoitetaan että meille sopii esimerkiksi 38–39 riippuen VYR:n aikataulusta.

- VYR:iin liittyen tulossa suunnittelutapaaminen. Aino yrittää päästä osallistumaan.

Puhuttu, että ollaan ennemmin mukana YFI-risteilyssä, kuin VYR:ssä

taloudellisista syistä kaksi risteilyä ehkä liikaa samalle syksylle.

10. Tiedotus ja viestintä

- Viestintävastaavat laittaa Instagramiin vappukuvia ja toivottaa kaikille hyvää

kesää. Laitetaan samalla myös palautelaatikko.

- Nettisivuihin liittyen: pitäisikö valita tietyt fontit, joita käytettäisiin. Sovitaan

nämä torstaina.

- Mietitty, voisiko kesätyöpaikkoja esitellä kesän aikana. Sovittu, että ilmoitetaan

hallituksen WhatsAppissa, kun haluaa pitää esittelypäivän.

- Nettisivuille fuksiosuus olisi tärkeää tehdä ennen syksyä. Mietitään tarkemmin

nettisivuja torstaina.

- Logohaalarimerkin voisi tehdä valmiiksi syksylle. Pyydetään tarjouksia 100 kpl ja

200kpl. Haalarimerkkifirmoja kilpailutetaan ja tilataan halvimmalta 100

kappaletta haalarimerkkejä valmiiksi syksylle. Laitetaan jäsenille edullisempi hinta

merkille.



11. yritys ja yhteistyö

- Viimeistään juhannukseen mennessä haalareiden sponsoripaikat pitää olla

selvillä. Hannalla on jo suunnitelmat, mutta katsotaan ne yhdessä torstaina.

- Haalarifirmasta laitettu Hannalle viestiä. Sovitussetti haalareista olisi Jyväskylässä

Nanolla, jolla on samanväriset haalarit kuin meillä. Saadaan heiltä sovitussetti.

Hanna hoitaa.

- Muutaman yhteistyökumppanin kanssa neuvottelut vielä kesken. Sofitalta ei ole

vastattu.

- Yritysyhteistöitä tulossa paljon. Hanna laittanut Stimulus ry:lle viestiä yhteisestä

yhteistyötapahtumasta syksyllä tai talvella.

- Humanalta tullut viestiä, ovat kiinnostuneita yhteistyöstä. Myös he haluaisivat

yhteistyöillan.

- Hanna kontaktoinut alennuksia eri paikkoihin. Hanna kysynyt Teerenpeliä,

Take-Tea ja Bubble tea paikkoja. Hanna kysyy lisää paikkoja.

12. Koulutuspolitiikka

-

13. Sosiaalipolitiikka

Teemu miettinyt sosiaalipolitiikan budjetin käyttämisen miettimistä yhdessä. Teemu

miettinyt Keljon trampoliiniparkkia.

14. META

- Varataan tila torstain hengailuun

15. Seuraava kokous

Seuraava kokous 01.08. perjantaina 17:00.

16. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 18.32.

  
   

Wilma Yli-Hakula Elina Mäklin   
puheenjohtaja sihteeri   
   
   

   
   

Ella Palkio Teemu Sihvonen
pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja  
 


